

George Cai

CALENDAR

Please consult the Gunn High School [calendar](#) and [website](#) for updated event information.

****NEW** Principal's Week 2 Message** *Mrs. Laurence intends to email updates to all Gunn parents each Wednesday. Gunn Connection will repost her messages in our publications. ([Read Mrs. Laurence's full message here](#))*

***NEW* [The Gunn Oracle's March 20 Interview with Dr. Austin](#)**

***NEW* Accessing Your Parent Schoology Account**

As your child are increasingly assigned online school work for credit, it's important for all parents to be able to access their Parent Schoology accounts. Please follow these instructions if you have not been able to access your account. Parent Schoology accounts must be accessed through the PAUSD ID portal (id.pausd.org). If you have not yet claimed your PAUSD Schoology account, you must do this before you can access Schoology. Please see [this support page from the PAUSD website](#) for instructions. Once you have access to the ID portal and Schoology, there is a "Schoology Backpack" self-paced course that you can take to learn all about how to use Schoology. In case the link doesn't work, here is the full address where you can claim your PAUSD account: <https://www.pausd.org/infinite-campus/parent-account-claim>

***NEW* Our next PTSA General Meeting** (currently scheduled via Zoom video-conference for April 16 at 6:30pm) Link will be published in eNews prior to the meeting.

日历

请查阅Gunn高中日历[calendar](#)和网站以获取更新的活动信息。

****新**校长第二周寄语劳伦斯夫人打算在每个星期三通过电子邮件将最新消息发送给所有冈恩父母。Gunn Connection将在我们的出版物中重新发布她的消息。（在此处阅读劳伦斯夫人的完整信息）**

*** 新 * Gunn Oracle 3月20日对Austin博士的采访**

*** 新 *访问您的父母学业账户**

随着您的孩子越来越多地被分配在线学习功课以获得学分，对所有父母来说，能够访问其父母 Schoology帐户至关重要。如果您无法访问自己的帐户，请按照以下说明进行操作。必须通过 PAUSD ID门户 (id.pausd.org) 访问父级 Schoology 帐户。如果您尚未领取 PAUSD Schoology 帐户，则必须先执行此操作，然后才能访问 Schoology。请参阅 PAUSD 网站上的此支持页面以获取指示。一旦您可以访问 ID 门户和 Schoology，就有一个“Schoology Backpack”自定进度的课程，您可以学习有关如何使用 Schoology 的全部知识。如果该链接无效，请使用以下完整地址来申请 PAUSD 帐户：<https://www.pausd.org/infinite-campus/parent-account-claim>

*** 新 *我们的下一次PTSA股东大会**（当前通过4月16日下午6:30的Zoom视频会议安排）链接将在会议之前在eNews中发布。

T2

***NEW* Thank you Gunn Teachers and Staff!**

Gunn teachers and staff are working exceptionally hard for our students during this time. The Gunn SAC has organized an easy, personal, and meaningful way for students and parents to show our appreciation. Their goal is to reach every staff member at Gunn. Thank you for taking the time to give teachers and staff your love and respect here: <https://forms.gle/L3wiseMzf5idkfeD7>

***NEW* Gunn PTSA donates to Relief Fund Benefiting PAUSD Families Financially Impacted by COVID-19**

The Gunn PTSA Executive Board voted to make an initial \$1,000 donation to [The Palo Alto Community Fund \(PACF\)](#)'s newly launched [COVID-19 Relief Fund](#). This is the community-wide relief effort that specifically provides for emergency financial needs of PAUSD families living in Palo Alto or EPA. The Palo Alto Council of PTAs voted last week to co-sponsor this fundraising effort also. Please [donate using this link](#) if you are able. Families in need of assistance should contact their Gunn [Counselor](#) or [SaFe/FES \(Family Engagement Specialist\)](#) for a referral.

*** NEW *感谢Gunn老师和工作人员！**

在这段时间里，Gunn的老师和工作人员为我们的学生而努力的在工作。Gunn SAC为学生和家长组织了一种简单，个性化和有意义的方式，以表示我们的赞赏。他们的目标是接触Gunn的每位员工。感谢您抽出宝贵的时间在这里给老师和老师您的爱和尊重：<https://forms.gle/L3wiseMzf5idkfeD7>

*** NEW * Gunn PTSA捐赠救济基金，使受COVID-19财务影响的PAUSD家庭受益**

Gunn PTSA执行委员会投票决定向帕洛阿尔托社区基金（PACF）新推出的COVID-19救济基金捐款1,000美元。这是整个社区的救灾工作，专门满足居住在帕洛阿尔托或EPA的PAUSD家庭的紧急财务需求。PTA的帕洛阿尔托理事会上周投票决定也共同赞助这项筹款活动。如果可以的话，请使用此链接捐赠。需要帮助的家庭应联系其Gunn辅导员或SaFe / FES（家庭参与专家）进行推荐。

T1 Angela

***NEW* Gunn Cares Facebook Group**

This Facebook group was started by Gunn students aiming to bring the community together and discuss ways to make the best of this situation. Anyone is welcome to join at <https://www.facebook.com/groups/gunncares/> or by searching for "Gunn Cares" on Facebook.

***NEW* Listen to the Middle School Choir Teachers' Updated Take on a Billy Joel Classic**
https://www.youtube.com/watch?v=pEVQMSHMpz0&fbclid=IwAR2IXhT_M7EaiPIgjHFhV2uQo_xDUaQIzVWWap9heR9TT8qSHgxha5PBao4&app=desktop

***UPDATED* Proposed PTSA Executive Board Slate for 2020-21**

Following is the proposed Gunn PTSA Executive Board Slate for 2020-21. The PTA general membership will have the opportunity to approve the slate at our next PTSA General Meeting (currently scheduled for April 16 at 6:30pm).

<i>Position</i>	<i>Name</i>
President	Kimberly Eng Lee
Executive Vice President	Lili Nova-Roessig
VP Community Activities	Jackie Liang
Co-VP Community Activities	David and Grace Downer
VP Ways & Means	Audrey Gold
VP Communications	Jen Schultz
Co-VP Communications	Eva Dobrov
Secretary	Karen Shuler
Treasurer	Pilar Hsue
Auditor	Karrie Chen
Historian	Claire Kirner

***新* Gunn Cares Facebook 群**

这个Facebook群是由Gunn学生发起的，旨在将社区团结在一起，并讨论改善这种情况的方法。欢迎任何人加入<https://www.facebook.com/groups/gunncares/>或在Facebook上搜索“Gunn Cares”。

*** NEW * 聆听中学合唱老师的Billy Joel经典歌曲演奏**

https://www.youtube.com/watch?v=pEVQMSHmpz0&fbclid=IwAR2IXhT_M7EaiPlqjHFhV2uQo_xDUaQlzVWWap9heR9TT8qSHqxa5PBao4&app=desktop

***更新* 2020-21年PTSA执行委员会提议名单**

以下是拟议的2020-21年度Gunn PTSA执行委员会提名。PTA普通会员将有机会在我们的下一次PTSA会员大会（目前定于4月16日下午6:30）上批准提名。

职位	名字
主席	Kimberly Eng Lee
执行副总裁	Lili Nova-Roessig
社区活动副总裁	Jackie Liang
社区活动副总裁	David and Grace Downer
副总裁方式方法	Audrey Gold
通讯副总裁	Jen Schultz
通讯副总裁	Eva Dobrov
秘书	Karen Shuler
财务主管	Pilar Hsue
审核员	Karrie Chen
历史学家	Claire Kirner

T4

***UPDATED* AP (Advanced Placement) Tests** -- “For the 2019–20 exam administration only, students can take a 45-minute online free-response exam at home.” ([College Board Announcement 3/20](#)). [Free online AP review courses](#) began WEDNESDAY 3/24

<https://apstudents.collegeboard.org/coronavirus-updates#free-ap-classes>. As of 3/29 “The exam content will focus on what most schools were able to complete by early March. You’ll be able to take your exams on any device you have access to—computer, tablet, or smartphone. You’ll also have the option to write your responses by hand and submit a photo.” “Like a college exam, these exams will be open book/”open note.” They won’t test simple factual recall; instead they’ll be focused on skills and thematic understandings.”

***PREVIOUS* Gunn PTSA FAQs Re: COVID-19 During School Closure**

Please see the PTSA FAQ sheet if you have questions or want to read answers that have already been posted. There is a special section for our Jr. and Sr. parents as well. This sheet is updated regularly, so please check back often.

https://docs.google.com/document/d/1sCM8hcg1sReEnpFro3_fiklJLkOPmpiv7gE1k4kBUqK7A

***更新* AP（高级分班）考试** - “仅针对2019-20考试管理，学生可以在家中参加45分钟的在线免费考试。”（大学理事会3/20号公告）。[F免费的在线AP复习课](#)从3月24日星期

<https://apstudents.collegeboard.org/coronavirus-updates#free-ap-classes>开始。从3/29开始，“考试内容将集中于大多数学校在3月初之前完成的考试。您将可以在任何可以使用的设备（计算机，平板电脑或智能手机）上参加考试。还可以选择手动撰写您的回复并提交照片。”“就像大学考试一样，这些考试将是开卷/”公开注解”。他们不会测试简单的事实召回；而是会专注于技能和主题理解。”

***上次* Gunn PTSA常见问题解答：停课期间的COVID-19**

如果您有任何疑问或想阅读已经发布的答案，请参阅PTSA常见问题解答表。我们的小父母和小父母也有一个特别的部分。此工作表会定期更新，因此请经常回来查看。

<https://docs.google.com/document/d/1sCM8hcg1sReEnpFro3iklJLkOPmpiv7gE1k4kBUqK7A>

T5

***PREVIOUS* A Message from Members of the Senior Class of 2020 Offering Peer Lectures**

A few of our seniors have set up a system for peer-lectures to cover the flexible learning options assigned over the quarantined weeks. Students can sign up for classes to "teach," or otherwise find the schedules and Zoom links for the classes they could join using this link:

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1pFiHiv7UwxSTZnDm0sNsYgmTVx25idtQe-j-YGr_VVA/edit?usp=sharing Students would need to sign into their MyPausd gmail accounts in order to edit and view this spreadsheet.

***PREVIOUS* Grad Parties for Class of 2020**

Since the Senior Picnic and Grad Night are up in the air due the virus, we have suspended the online registration form for now until we know for sure. As soon as a decision has been made, we will let you know about both events.

***上次* 2020年高年级同仁演讲会的来信**

我们的一些前辈已经建立了一个针对同伴讲座的系统，以涵盖在隔离的一周内分配的灵活学习选项。学生可以注册课程进行“教学”，或者使用以下链接找到可以加入的课程的时间表和缩放链接：
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1pFiHiv7UwxSTZnDm0sNsYgmTVx25idtQe-j-YGr_VVA/edit?usp=共享 学生需要登录自己的MyPaUSD gmail帐户才能编辑和查看此电子表格。

***上次* 2020届毕业生大会**

由于该病毒感染了高级野餐和研究生之夜，因此我们暂时暂停了在线注册表格，直到我们确定为止。做出决定后，我们将立即通知您有关这两个事件的信息。

T6

***PREVIOUS* Gunn Parent Community on Facebook**

Did you know we have a Gunn Parent Facebook group? Please consider joining so you can read about, (or share ideas and information on) how to handle life, school, and parenting during the school closure, online learning, and Shelter-in-Place.

<https://www.facebook.com/groups/1598387610422929/>

*** PREVIOUS * Gunn父母社区在Facebook上**

您知道我们有一个Gunn Parent Facebook小组吗？请考虑加入，以便您可以在停课，在线学习和就读庇护所期间阅读（或分享想法和信息）如何处理生活，学校和育儿。

<https://www.facebook.com/groups/1598387610422929/>

T7 Zora

NEW The PTA Safe Routes to School group recognizes that bicycling remains an allowable activity under the current [shelter-in-place order](#), and we encourage families to keep riding for transportation, the environment, and for their physical and mental health. If you and your children choose to ride your bicycles, the shelter-in-place order requires that you maintain social distancing of at least six feet from any other person, and riding only with those in your household.

Group rides are not encouraged at this time, as public or private gatherings outdoors are prohibited by the order. Bike shops are considered essential businesses under the shelter-in-place order, so if you need bike equipment or repair, contact your local bike shop in advance to confirm their hours of operation and to support a local business.

Bicyclists of all ages can learn more about safe riding by going to the city [Safe Routes to School website](#) and using the resources there. A very informative document is “[High School Top Ten Bike Safety Tips](#)”, highly recommended for teens and parents, gives great guidelines for safe riding. Also, the Gunn recommended [safe routes to school Map](#), is available for walking and biking to Gunn when school resumes.

The coming weeks will be stressful for families. We hope that safely walking and bicycling around our beautiful community can be a way for your family to help maintain a healthy immune system and positive outlook during these challenging times.

新 PTA安全上学路工作组指出骑自行车是在[就地庇护令](#)之下被允许的活动。我们鼓励家庭保持骑自行车的交通方式：既可以保护环境，又有利于身心健康。如果你和你的孩子们选择骑自行车出行，您只能和家人一起，且按照规定必须和其它任何人保持六英尺的距离。

由于就地庇护令禁止了公共或私下的所有户外聚集活动，骑行小组在这段时间是不被允许的。自行车商店在就地庇护规定中属于基础必需商业，所以如果你的自行车需要维修，请提前联系当地的自行车店并确认其营业时间、支持业务。

各年龄的骑行者可以通过[安全上学路网站](#)了解更多关于安全骑行的资源信息。附上一个含有丰富信息的文件：[十条高中生骑行建议](#)（推荐青少年和家长阅读，此文件对于安全骑行有很多不错的建议）。另外，冈恩中学(Gunn High)推荐的[到学校的安全线路图](#)可用于学校恢复之后的自行车/步行上学。

近来的几周对于各个家庭来说势必会有或大或小的压力。在这样具有挑战性的一段时间里，我们希望你的家庭能够在这个美丽的社区中安全骑行，并让此成为一种维持身心健康的好方式。

T8

Superintendent's News

NEW [March 25 Email](#) re: closure to May 1 and Credit/No Credit grading.

NEW [PAUSD Educational Services Manual for Extended Closure](#) (after Spring Break)

[PAUSD News](#)

[PAUSD - SCHOOL CLOSURE Plain Talk FAQs](#)

Do you still have questions or comments about PAUSD during this time? Try the Let's Talk feature at <https://www.pausd.org/explore-pausd/lets-talk>

NEW [PAUSD Community Resources Page](#)

Here you will find a [collection of supports and services](#) for a variety of needs such as housing, food, technology, foster youth, domestic violence, health, etc.). We have attempted to sort these pages into County of Residence, as well as State and National Programs. This page is under constant upkeep, so if something is not completed and you have questions, please reach out through the [contact page](#).

院长新闻

新 [3月25日电子邮信回信](#)：学校停止延长到5月1日，并且换学习成绩到学分/没有学分的方式

新 [PAUSD关于延长关闭学习服务的资料](#)（春假后）

[PAUSD 新闻](#)

[PAUSD - 学校关闭讨论常问](#)

还有任何关于PAUSD的疑问吗？在<https://www.pausd.org/explore-pausd/lets-talk>上可以使用“Let's Talk”功能

NEW [PAUSD社区资源页](#)

在这里，你会找到**各种各样的支持和服务**像，住房，食物，电子帮助，养育青年，家庭暴力，健康等。我们试把这些网页分类为居住县，以及州和国家的计划。网页会一直更新，所以如果你发现了一个未完成而且您有任何疑问，请通过[这里](#)来联系我们。

T9 Kevin

***NEW* Relief Fund Benefiting PAUSD Families Financially Impacted by COVID-19**

[The Palo Alto Community Fund \(PACF\)](#) launched a [COVID-19 Relief Fund](#) specifically aimed at supporting urgent need in our nearby community, with a specific focus on PAUSD families. PACF launched a \$100,000 investment, part of which is designated to help students attending PAUSD schools. Please [donate using this link](#) if you are able. For more info contact Cammie Vail, Executive Director, cammievail@paloaltocommfund.org or 650-690-0370.

***新* 救济基金受益者为PAUSD被COVID-19影响的家庭**

[帕罗奥图社区基金\(PACF\)](#)新建立的 [COVID-19 救济基金会](#)针对住在附近有紧急需求的PAUSD家庭。PACF投资了 \$100,000，部分用来援助上PAUSD学校的学生。如果您有能力请在此[网页捐赠](#)。详情请联络执行董事 Cammie Vail, cammievail@paloaltocommfund.org 或 650-690-0370。

***NEW* PTAC COVID-19 RESPONSE: COMMUNITY IN ACTION: WE NEED YOU!**

Volunteer and/or Donate to Help Your Neighbors and Community
City of Palo Alto's Emergency Service Volunteers program is recruiting Block Preparedness Coordinators to help with the COVID-19 response. If you can volunteer to help your neighbors, <http://www.cityofpaloalto.org/emergencyvolunteers> You can also volunteer for or donate to local organizations providing help, please [visit here](#).

***新* PTAC 应对 COVID-19 : 社区行动 : 需要您的帮助 !**

通过帮忙或捐款的方式来帮助您的邻居和社区
帕罗奥图市的紧急服务志愿者项目现在征召社区应急准备协调员去帮助应对 COVID-19。如果您可以志愿去帮助您的邻居请登录 <http://www.cityofpaloalto.org/emergencyvolunteers>. 您也可以在本地的提供救助的组织帮忙或捐赠，请[查看此处](#)。

Jiayao Dou

***UPDATED* At Home Resources for Students with Exceptional Needs, IEPs, and 504s**

For families with students with learning challenges and other disabilities, the CAC has put together a list of resources, which is being updated regularly. Please check it for tips, advice, webinars and other information that may help you and your family in these coming weeks.

<https://cacpaloalto.org/>

***PREVIOUS* Other COVID-19 Information and Resources**

https://docs.google.com/document/d/1JzjkrOSE4C4rCDGAMzYvP_7JdRfj5aO8WHTTD9wrMU/edit?usp=sharing

****NEW** Health & Wellness Webinar Series: Family in a Time of Social Distancing**

Thurs April 2 7:00 PM

The Palo Alto [PTA Council](#) Health & Wellness Committee invites you to hear our expert panelist: [Jeanie Chang](#), Licensed Marriage and Family Therapist and Certified Clinical Trauma Professional, offer her insights on how we can engage in 'family closening' during this time of social distancing of a pandemic situation. This time of navigating the unknown understandably leaves parents stressed, worried and even scared. Click on the link to join the Zoom webinar:

https://docs.google.com/document/d/14O6jLe-F14wLELkcNTpuXEg_lxKZ33Zo3xbcs0bGVHQ/edit?usp=sharing

This webinar is limited to 100 participants. If you are unable to join us live, you may listen at a later date as it will be recorded and posted online on [Palo Alto Council Website](#).

***更新*为有特殊需要的学生提供家庭资源, IEPs和504s**

对于有学习困难和其他残疾学生的家庭, CAC已经整理了一份资源清单, 并将定期更新。请检查它的提示, 建议, 网络研讨会和其他信息, 可能有助于你和你的家人在未来几周。 <https://cacpaloalto.org/>

***之前*其他COVID-19信息和资源**

https://docs.google.com/document/d/1jjzkjrose4c4rcdgamzyvp_7jdrfj5ao8whtttd9wrmu/edit

****新**健康与健康网络研讨会系列:社会距离中的家庭**

4月2日星期四晚上7点

帕洛阿尔托 [PTA Council](#)健康与福利委员会邀请您聆听我们的专家: [Jeanie Chang](#), 注册婚姻和家庭治疗师和认证的临床创伤专业人士, 提供了她的见解, 关于我们如何在大流行形势的社会疏远的时候进行“家庭亲密接触”。这段未知的时光让父母感到压力、担忧甚至害怕, 这是可以理解的。点击链接加入缩放网络研讨会:

https://docs.google.com/document/d/14O6jLe-F14wLELkcNTpuXEg_lxKZ33Zo3xbcs0bGVHQ/edit?usp=sharing

这个网络研讨会限于100人参加。如果你不能参加我们的现场直播, 你可以稍后再听, 因为它将被录制并发布在[Palo Alto Council Website](#).

Mingjie Duan

***NEW* How to Cultivate a Climate of Care During Remote Learning**

Friday April 3, 11:00 AM

Join Challenge Success leaders and a community of educators for a FREE Webinar.

Advanced registration required here:

https://stanford.zoom.us/webinar/register/WN_nPg1plJjQj6-aAcz9nny9Q

***NEW* Recorded Past Webinar: Stress Management in the Age of COVID-19**

Please CLICK this link:

<https://ptac.paloaltopta.org/webinar-stress-management-in-the-age-of-covid-19/>

***PREVIOUS* Understanding Physical Distancing and How it Impacts Our Families**

The recording of [Understanding the Impact of Physical Distancing and How it Impacts Our Families](#) hosted by Dr. Mehta is now posted on [PTAC's website](#)

Angst, Like, and Upstanders Documentaries [Watch here.](#)

* NEW *在远程学习期间如何培养护理氛围

4月3日，星期五，上午11:00

加入挑战成功领袖和教育者社区，参加免费的网络研讨会。

此处需要高级注册：

https://stanford.zoom.us/webinar/register/WN_nPg1pJjQj6-aAcz9nny9Q

* NEW *以往网络研讨会的记录：COVID-19时代的压力管理

请点击此链接：

<https://ptac.paloaltopta.org/webinar-stress-management-in-the-age-of-covid-19/>

*非常**了解身体上的距离及其如何影响我们的家庭

由Mehta博士主持的[了解物理距离的影响及其对我们家庭的影响](#)的记录现已发布在[PTAC的网站上](#)

焦虑，喜欢和反叛者纪录片[在这里观看](#)。

T12Bill Chen

***NEW* Guidelines for Neighborhood Coronavirus Support**

The COVID emergency has increased the need to support our neighbors and there is a lot of interest to figure out how best to help each other. Some Block Preparedness Coordinators, Cool Block leaders and neighborhood volunteers put together this notice to provide some guidance.

<https://drive.google.com/file/d/1jXZ0U827KwnMEok6QFVH2i-Om2FnNsJL/view?usp=sharing>

***NEW* 社区新冠支持指南**

突发的COVID-19紧急情况增加了我们对邻居的支持，因此，大家都非常想知道如何最佳地互相帮助。一些防备协调员，Cool Block领导和志愿者汇总了此通知以提供点指导。

<https://drive.google.com/file/d/1jXZ0U827KwnMEok6QFVH2i-Om2FnNsJL/view?usp=sharing>

***NEW* Palo Alto Chamber Orchestra (PACO) New Member Audition**

PACO new member auditions will still take place via video submission. Once you have filled out the application form <https://pacomusic.org/auditions/>, you will receive instructions on how to submit your YouTube link. Deadline for video submission is April 3.

***NEW*帕洛阿尔托室内乐团新成员试镜.**

PACO新成员试镜仍将继续使用网上提交视频进行。一旦填完申请表后

<https://pacomusic.org/auditions/>，您将收到有关如何提交您的YouTube链接的信息。视频上传截止日期是4月3日。

T13

City of Palo Alto [Plans and Information Sign up for the COVID-19 email updates](#)
Palo Alto城市对病毒的资料和计划 [注册获得关于COVID-19最新的电子邮件新闻](#)

County of Santa Clara Health Department

[FAQs Regarding New Order Directing Individuals to Shelter at Home](#)

Santa Clara县卫生部

[常问关于个人在家里怎么保护自己](#)

Sheltering in Place: What you need to Know [Read here.](#)

到位庇护：您需要的资料可以在[这里](#)读到。

Free Educational and Cultural Materials [Read here.](#)

免费的教育和文化资料，可以在[这里](#)读到。

State of California

关于加州的新闻

- <https://www.gov.ca.gov>
- <https://covid19.ca.gov>
- <https://www.cdph.ca.gov/Programs/CID/DCDC/Pages/Immunization/ncov2019.aspx>